

| |
|--------------------------------------|
| PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET |
|--------------------------------------|

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6119028

| | |
|---|---------------------------------------|
| SUBMISSION TYPE: | NEW ASSIGNMENT |
| NATURE OF CONVEYANCE: | CHANGE OF NAME |
| CONVEYING PARTY DATA | |
| Name | Execution Date |
| AREVA GMBH | 01/30/2018 |
| RECEIVING PARTY DATA | |
| Name: | FRAMATOME GMBH |
| Street Address: | PAUL-GOSSEN-STRASSE 100 |
| City: | ERLANGEN |
| State/Country: | GERMANY |
| Postal Code: | 91052 |
| PROPERTY NUMBERS Total: 1 | |
| Property Type | Number |
| Patent Number: | 10207248 |
| CORRESPONDENCE DATA | |
| Fax Number: | (610)407-0701 |
| <i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i> | |
| Phone: | 6104070700 |
| Email: | nmay@ratnerprestia.com |
| Correspondent Name: | RATNERPRESTIA |
| Address Line 1: | 2200 RENAISSANCE BLVD |
| Address Line 2: | SUITE 350 |
| Address Line 4: | KING OF PRUSSIA, PENNSYLVANIA 19406 |
| ATTORNEY DOCKET NUMBER: | CLCN-126US |
| NAME OF SUBMITTER: | GLENN E. J. MURPHY |
| SIGNATURE: | /Glenn E. J. Murphy, Reg. No. 33,539/ |
| DATE SIGNED: | 05/22/2020 |
| Total Attachments: 9 | |
| source=Assignment#page1.tif | |
| source=Assignment#page2.tif | |
| source=Assignment#page3.tif | |
| source=Assignment#page4.tif | |
| source=Assignment#page5.tif | |

source=Assignment#page6.tif

source=Assignment#page7.tif

source=Assignment#page8.tif

source=Assignment#page9.tif

| Nummer der Eintragung | a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens | Grund- oder Stammkapital | a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis | Prokura | a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse | a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen |
|-----------------------|--|--------------------------|--|---------|--|---|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| 1 | <p>a) New NP GmbH</p> <p>b) Erlangen Geschäftsanschrift: Paul-Gossen-Straße 100, 91052 Erlangen</p> <p>c) (ist a) die Entwicklung, der Entwurf, das Marketing, der Vertrieb, die Auslegung und Lieferung von Systemen und Komponenten für Kernkraftwerke mit allen Arten von Reaktoren, insbesondere mit Druckwasserreaktoren und Siedewasserreaktoren, sowohl für den nuklearen als auch den konventionellen Teil solcher Anlagen, b) die Entwicklung, das Marketing, der Vertrieb, die Einführung von Ingenieurleistungen und anderen Beratungsdienstleistungen und die Erbringung von Service- und Instandhaltungsarbeiten für Kernkraftwerke mit allen Arten von Reaktoren einschließlich der Lieferung hierzu benötigter Einrichtungen sowohl für den Rückbau kerntechnischer Anlagen als auch zur Behandlung von Abfällen kerntechnischer Anlagen, insbesondere für die Handhabung, Lagerung und Konditionierung abgebrannter Brennelemente, c) die Entwicklung, der Entwurf, die Herstellung, das Marketing, der Vertrieb, die Auslegung, die Fertigung und Lieferung von Brennelementen für alle Arten von Reaktoren, einschließlich zugehöriger Ingenieurleistungen und anderer Beratungsdienstleistungen, die Beschaffung von Kernbrennstoffen sowie die Lieferung von Einrichtungen für die</p> | 25.000,00 EUR | <p>a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. Jeder Geschäftsführer ist befugt, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte vorzunehmen</p> <p>b) Bestellt: Geschäftsführer: Oldenburg, Ines, München, *16.11.1974 Einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> | | <p>a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 14.04.2016. Die Gesellschafterversammlung vom 06.12.2016 hat die Satzung neu gefasst. Dabei wurde geändert: Firma (bisher INOS 16-015 GmbH), Sitz (bisher München, Amtsgericht München HRB 225479) und Gegenstand.</p> | <p>a) 21.12.2016 Sargo-Wiedner</p> |

PATENT

REEL: 052742 FRAME: 0535

| Nummer der Eintragung | a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens | Grund- oder Stammkapital | a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis | Prokura | a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse | a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen |
|-----------------------|---|--------------------------|--|--|--|---|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| | Fertigung von Brennelementen, d) die Entwicklung, der Entwurf, das Marketing, der Vertrieb, die Auslegung und Lieferung von Systemen und Komponenten für Fusions- und Forschungsreaktoren, sowohl für den nuklearen als auch den konventionellen Teil solcher Einrichtungen, e) die Entwicklung, das Marketing, der Vertrieb, sowie die Erbringung von Ingenieurdienstleistungen und anderen Beratungsdienstleistungen und die Erbringung von Service- und Instandhaltungsarbeiten im Bereich der Industrie- und Energielechnik, f) der Abschluss von Lizenzverträgen hinsichtlich der vorgenannten Arbeitsgebiete. | | b) Ausgeschlossen: Geschäftsführer: Odenburg, Ines, München, *16.11.1974 Bestellt: Geschäftsführer: Halterkamp, Carsten, Erlangen, *03.10.1968 | Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Nünning, Peter, Eggolsheim, *28.01.1958 Reinhardt, Mathias, Strullendorf, *18.12.1972 Cahn, Florian, Nürnberg, *22.10.1975 | a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse | a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen |
| 2 | | | | | | a) 03.01.2017 Gieseke |
| 3 | | | | | b) Die Gesellschaft hat Vermögensgegenstände der AREVA GmbH mit Sitz in Erlangen (AG Fürth HRB 7817) und Beteiligungen der AREVA GmbH an Tochtergesellschaften von der AREVA GmbH gekauft und erworben. Die Haftung der Gesellschaft für die in dem Betrieb der AREVA GmbH begründeten Verbindlichkeiten sowie der gesetzliche Übergang der im erworbenen Geschäftsbetrieb begründeten Forderungen ist ausgeschlossen. | a) 23.11.2017 Gieseke |
| 4 | | 10.000.000,00 EUR | | | a) Die Gesellschafterversammlung vom 29.11.2017 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 9.975.000,00 EUR und die Änderung des § 3 (Stammkapital) der Satzung beschlossen. | a) 18.12.2017 Linhardt-Ostler |
| 5 | a) | | | | a) | a) |

| Nummer der Eintragung | a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens | Grund- oder Stammkapital a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis | Prokura | a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse | a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen | |
|-----------------------|--|--|---------|--|--|------------------------------------|
| 1 | Framatome GmbH a) die Entwicklung, das Marketing und der Vertrieb, die Auslegung und Lieferung von Systemen und Komponenten für Kernkraftwerke mit Druckwasserreaktoren und Siedewasserreaktoren bzw. von Systemen und Komponenten für Kernkraftwerke mit allen Arten von Reaktoren, sowohl für den nuklearen als auch den konventionellen Teil solcher Anlagen; b) die Entwicklung, das Marketing und der Vertrieb, die Erbringung von Ingenieurleistungen und anderen Beratungsdienstleistungen und die Erbringung von Service- und Instandhaltungsarbeiten für Kernkraftwerke mit allen Arten von Reaktoren, einschließlich der Lieferung hierzu benötigter Einrichtungen sowohl für den Rückbau kerntechnischer Anlagen als auch zu Behandlung von Abfällen kerntechnischer Anlagen, insbesondere für die Handhabung, Lagerung und Konditionierung abgebrannter Brennelemente; c) die Entwicklung, das Marketing und der Vertrieb, die Auslegung, Fertigung und Lieferung von Brennelementen für alle Arten von Reaktoren, einschließlich zugehöriger Ingenieurleistungen und anderer Beratungsdienstleistung, die Beschaffung von Kernbrennstoffen sowie die Lieferung von Einrichtungen für die Fertigung von Brennelementen; d) die Entwicklung, das Marketing und der Vertrieb, die Auslegung und Lieferung von Systemen und Komponenten für Fusions- und Forschungsreaktoren, sowohl für den | 3 | 4 | 5 | 6 Die Gesellschafterversammlung vom 11.01.2018 hat die Satzung neu gefasst. Dabei wurde geändert: Firma, Gegenstand. | 7 30.01.2018 Dr. Höfling |

PATENT

REEL: 052742 FRAME: 0537

| Nummer der Eintragung | a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens | Grund- oder Stammkapital | a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis | Prokura | a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse | a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen |
|---|--|--------------------------|--|---------|--|---|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| nuklearen als auch den konventionellen Teil solcher Einrichtungen; e) die Entwicklung, das Marketing und der Vertrieb, sowie die Erbringung von Ingenieur-dienstleistungen und anderen Beratungsdienstleistungen und die Erbringung von Service- und Instandhaltungsarbeiten im Bereich der Industrie- und Energietechnik; f) der Abschluss von Lizenzverträgen hinsichtlich der vorgenannten Arbeitsgebiete. | | | | | | |

PATENT

REEL: 052742 FRAME: 0538

Certified translation from German into English

Register of companies B of the Amtsgericht Fürt (District Court) Called on 30 January 2018 09:55am

Number of the company

HRB 15957

Page 1 of 4

| No. of entry | a) Business name b) Registered office, branch, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Object of the company | Original or share capital | a) General representation regulation, b) Management Board, executive body, executive directors, personally liable partners, managing director(s), authorized representatives and special power of representation | Procuration | a) Legal form, begin, statutes or articles of association b) Other legal relationships | a) Date of entry b) Remarks |
|--------------|--|---------------------------|--|-------------|--|--|
| 1 | <p>a) New NP GmbH b) Erlangen Business address: Paul-Gosser-Strasse 100, 91052 Erlangen, Germany c) is a): the development, planning, marketing, sale, design and supply of systems and components for nuclear power plants equipped with all types of reactors, especially with pressurized water reactors and boiling water reactors for both the nuclear and conventional part of such plants; b) the development, marketing and sale, the provision of engineering services and other consulting services, and the provision of services and maintenance work for nuclear power plants equipped with all types of reactors including the associated supply of any equipment for both the decommissioning of nuclear plants and the treatment of nuclear waste, especially for the handling, storage and conditioning of spent fuel; c) the development, planning, production, marketing, sale, design, fabrication and supply of fuel assemblies for all types of reactors including the associated engineering services and other consulting services, the procurement of nuclear fuel as well as</p> | EUR 25,000,00 | <p>a) If only one managing director has been appointed he shall represent the company alone. If several managing directors have been appointed the company shall be represented by two managing directors or by one managing director in conjunction with an authorized representative. Each managing director is authorized to perform legal transactions, with himself as a legal representative of a third party on behalf of the company. b) Appointed: Managing director: Oldenburg Ines, Munich, born 16 November 1974 authorized to solely represent; authorized to perform legal transactions on behalf of the company with herself in the own name or as a legal representative of a third party.</p> | 5 | <p>a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung/GmbH (company with limited liability under German law) Articles of association dated 14 April 2016 The shareholders' meeting of 06 December 2016 has rewritten the statutes amending the business name (formerly INOS 16-015 GmbH), registered office (formerly Munich, Amtsgericht (District Court) Munich HRB 225479) and the object of the company.</p> | <p>a) 21 December 2016 b) Sago-Wiedner</p> |

PATENT

REEL: 052742 FRAME: 0539

| No. of entry | a) Business name b) Registered office, branch, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Object of the company | Original or share capital | a) General representation regulation, b) Management Board, executive body, executive directors, personally liable partners, managing director(s), authorized representatives and special power of representation | Procuration | a) Legal form, begin, statutes or articles of association b) Other legal relationships | a) Date of entry b) Remarks |
|--------------|---|---------------------------|---|---|--|--------------------------------|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| 1 | the supply of any equipment required for fuel assembly fabrication; d) the development, planning, marketing, sale, design and supply of systems and components for fusion and research reactors, for both the nuclear and conventional part of such plants; e) the development, marketing and sale as well as the provision of engineering services and other consulting services, and the provision of services and maintenance work in the area of industrial technology and energy engineering; f) the conclusion of licensing agreements in the above fields of activity. | | | | | a) 3 January 2017 Gieseke |
| 2 | | | b) Retired: Managing director: Oldenburg, Ines, Munich, born 16 November 1974 Appointed: Managing director: Haferkamp, Carsten, Erlangen, born 3 October 1968 | Joint procuration in conjunction with a managing director or another authorized representative: Nünning, Peter, Eggolsheim, born 28 January 1958 Reinhardt, Matthias, Strullendorf, born 18 December 1972 Cahn, Florian, Nuremberg, born 22 October 1975 | | a) 23 November 2017 Gieseke |
| 3 | | | | | b) The company has assets of the AREVA GmbH with its registered office in Erlangen (Amtsgericht Furtth (District Court) HRB 7817) and shareholdings of the AREVA GmbH in subsidiaries purchased and acquired from AREVA GmbH. The liability of the company for the liabilities arisen from the operation of AREVA GmbH as well as the legal transfer of the liabilities established in the acquired business are excluded. | a) 23 November 2017 Gieseke |

| No. of entry | a) Business name b) Registered office, branch, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Object of the company | Original or share capital | a) General representation regulation, b) Management Board, executive body, executive directors, personally liable partners, managing director(s), authorized representatives and special power of representation | Procuration | a) Legal form, begin, statutes or articles of association b) Other legal relationships | a) Date of entry b) Remarks |
|--------------|--|---------------------------|--|-------------|--|---|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| 4 | | EUR 10.000.000,00 | | | a) The shareholders' meeting of 29 November 2017 resolved the increase in the share capital by EUR 9.975.000,00 and the amendment of § 3 (share capital) of the statutes. | a) 18 December 2017 Linhardt-Ostler |
| 5 | a) Frantatome GmbH c) a): the development, marketing and sale, the design and supply of systems and components for nuclear power plants equipped with pressurized water reactors and boiling water reactors or of systems and components for nuclear power plants equipped with all types of reactors, for both the nuclear and conventional part of such plants; b) the development, marketing and sale, the provision of engineering services and other consulting services, and the provision of service and maintenance work for nuclear power plants equipped with all types of reactors including the associated supply of any equipment for both the decommissioning of nuclear plants and the treatment of nuclear waste, especially for the handling, storage and conditioning of spent fuel; c) the development, marketing and sale, the design, fabrication and supply of fuel assemblies for all types of reactors including the associated engineering services and other consulting services, the procurement of nuclear fuel as well | | | | a) The shareholders' meeting of 11 January 2018 has rewritten the statutes amending the business name, object of the company. | a) 30 January 2018 Dr. Höfling |

Free translation from German into English

Register of companies B of the Amtsgericht Furtth (District Court) Called on 30 January 2018 09:55am

Page 4 of 4

Number of the company

HRB 15957

| No. of entry | a) Business name b) Registered office, branch, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Object of the company | Original or share capital | a) General representation regulation, b) Management Board, executive body, executive directors, personally liable partners, managing director(s), authorized representatives and special power of representation | Procuration | a) Legal form, begin, statutes or articles of association b) Other legal relationships | a) Date of entry b) Remarks |
|--------------|--|---------------------------|---|-------------|---|--------------------------------|
| 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 |
| | as the supply of any equipment required for fuel assembly fabrication, of the development, marketing and sale, the design and supply of systems and components for fusion and research reactors, for both the nuclear and conventional part of such plants, a) the development, marketing and sale as well as the provision of engineering services and other consulting services, and the provision of service and maintenance work in the area of industrial technology and energy engineering, f) the conclusion of licensing agreements in the above fields of activity. | | | | | |

PATENT

As an officially approved and authorized, registered and sworn translator I hereby certify, that this English translation is true as well as complete to the best of my knowledge, ability and belief.

Hilpoltstein, 03 February 2018



